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Verslag Jaarvergadering VERON HF Traffic Bureau 
 
 
Locatie: Hotel Restaurant Van der Valk Den Bosch in Vught 
Datum: Zaterdag 13 januari 2024 
Voorzitter: Theo Koning PA1CW 
Verslaglegging: Hans Remeeus PA0Q 
 
 
Agenda: 

1. Opening, vaststelling agenda door de voorzitter - Theo PA1CW 
2. Mededelingen van de voorzitter TB - Theo PA1CW 
3. Awards en Cardcheking - Theo PA1CW 
4. DQB - Gerrit PA3DDP 
5. PA6HQ en VERON QSL-manager - Alex PA1AW 
6. VERON afdelingscompetitie - Steef PA2A 
7. Velddagen - Jan PG2AA 
8. DX Nieuws - Nico PA0MIR 
9. PA Beker Contest - Joop PG4I 
10. VHSC - Joop PG4I 
11. Digitale PACC contest - Wil PA0BWL 
12. Dutch Young Ladies Club - Mariëtte PA1ENG 
13. HF-Dag Jan - PA1TT 
14. HF-rubriek - Hans PA0Q 
15. PACC-contest - Marcel PA9M 
16. Rondvraag - Allen 
17. Sluiting - Theo PA1CW 

 
Aanwezig:  
Theo Koning PA1CW 
Hans Remeeus PA0Q 
Jan Stadtman PA1TT 
Marcel Bos PA9M 
Mariëtte Engelbarts PA1ENG 
Aurelio Bellussi PC5A 
John Stins PA5JS 
Wil van der Laken PA0BWL 
Joop Stakenborg PG4I 
Jan Visser PG2AA 
Nico van der Bijl PA0MIR 
Steef Verver PA2A 
Alex van Hengel PA1AW 
Gerrit Plasman PA3DDP 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Alex Verveen PE1NYQ 
Tristan Jager PC8T 
Ruud Ivens PG1R 
Erwin Serlé PE3ES 
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1. Opening, vaststelling agenda door de voorzitter, verslag vorige jaarvergadering - Theo 
PA1CW 

 
• Om 10:37 uur opent Theo de jaarvergadering met een welkom aan de aanwezigen. 
• Er wordt stil gestaan bij het overlijden van Din Hoogma PA0DIN.  
• De agenda wordt vastgesteld, zonder aanpassingen. 
• Het verslag van de vorige jaarvergadering van 14 januari 2023 wordt vastgesteld. 

 
2. Mededelingen van de voorzitter TB - Theo PA1CW 

 
• Overlijden Din Hoogma PA0DIN. Din had alles goed achtergelaten voor een opvolger. 
• De locatie van de HF-Dag; Eefde was niet meer mogelijk, maar Hoevelaken is goed bevallen. 

Enige problemen met het verkeer en parkeren. 
• Mutaties en mededelingen HB. PA0ERC treedt af. Kandidaat is Gert van Loo PA2LO en zal 

worden voorgedragen tijdens de VR. Gert is een actieve HF-man. De VR wordt in Hoevelaken 
gehouden op zaterdag 20 april en de HF-dag op zaterdag 21 september. 

• De locatie van de DvdRA zal niet meer in Zwolle zijn. Er is veel moeite gedaan om een nieuwe 
locatie te vinden, de meeste zijn heel duur. In 2023 kostte het de VERON 16.000 euro. 
Meestal wordt een contract voor meerdere jaren afgesloten. Budgetair moet hiermee rekening 
gehouden worden. Als vereniging moet je financieel krachtig zijn en blijven. Een DvdRA 
organiseren kost niet alleen veel geld, maar ook veel tijd en energie. Het kost de 
evementencommissie altijd veel energie. Voor 2024 is nog geen goed alternatief gevonden. 
Het is nog niet bekend wat het in 2025 gaat worden. Rekening zal worden gehouden met de 
CQ WW SSB contest, zodat deze niet gelijk valt met de DvdRA. Locatie, prijs en datum zijn 
belangrijke zaken voor de organisatie. Ideeën en suggesties zijn van harte welkom. Voor 2024 
is het idee om het samen te laten vallen met het VERON Pinksterkamp op 18 mei, maar niet 
in de omvang zoals wij gewend zijn van de DvdRA. Het zal meer een kleinschalig gezellig 
samenzijn worden om de VERON te promoten. 

• De IARU conferentie in Servië in november 2023. Er waren enkele voorstellen, zoals het 
verkleinen van het IARU bandplan voor CW, dat niet erg positief ontvangen werd. Theo was 
namens C4 aanwezig, met korte vergaderingen van ongeveer 4 uur. Het zijn aanbevelingen 
zonder verplichtingen. 

o Voorstel was wijzigingen van het bandplan van de HF-banden. Voordat het nieuwe 
bandplan besproken werd vond men dat er eerst in kleiner verband naar gekeken 
wordt. In 2023 is er dus nog niets aangenomen. 

o Een ander punt is de termijn voor het inleveren van logs van de IARU contesten. De 
logs moeten uiterlijk maandag 24.00 uur ingeleverd zijn, is de aanbeveling van de 
IARU zoals deze aangenomen is 

o In de jaren 80 was er één HF-velddag met MIX mode. Later is dit uitgebreid naar twee 
velddagen, met CW en SSB gesplitst. De VERON was voorstander van MIX mode. 



 
 

3 
Sensi&vity: general 

De reacties van de meeste andere landen/verenigingen waren niet mild. In Nederland 
zien de velddagen meer als een gezelligheidsmoment in plaats van wedstrijden, 
vooral om amateurradio te promoten naar de buitenwereld. Dit was ook de mening 
van bijvoorbeeld de ARRL. 

o Voorstel van de VERON was ook om de IARU logrobot te gebruiken voor de 
velddagen. Dit zagen meer landen wel zien en zal verder uitgewerkt worden.  

o QRP activiteiten, zoals SOTA enz., zal geen apart bandplan gehanteerd gaan worden. 
o Voorstel is om de drie regio’s (1, 2 en 3) samen te voegen tot één regio. Dit zal ook 

uitgewerkt gaan worden. Vermoedelijk duurt dit wel een aantal jaren. 
o De weging van de stemrondes zijn gelijk per land, dus een land met 10.000 leden 

weegt even zwaar als een land met 70.000 leden. 
o 60 meter is niet geldig voor DXCC, omdat de band nog niet door alle landen gebruikt 

mag worden. 
o Het HF-gebruik in Nederland heeft een goede naam bij de RDI. Er zijn weinig 

problemen en opmerkingen. 
 

3. Awards en Cardcheking - Theo PA1CW 
 
• Theo geeft aan dat VERON-awards niet meer zoveel worden uitgeschreven. 
•  Cardchecking voor DXCC gaat goed. Veel gaat natuurlijk via LOTW. De ARRL heeft er veel 

vertrouwen in en is flexibel. 
 

4. DQB - Gerrit PA3DDP 
 
• In 2023 was er geen RQM dag omdat deze dag weer in het voorjaar van 2024 georganiseerd 

wordt. Er was door Corona en het 50-jarig jubileum een verschuiving ontstaan naar het einde 
van het jaar 2022. Om dit weer naar het voorjaar te brengen is er daardoor in het  jaar 2023 
geen RQM dag geweest. Deze gaat nu plaatsvinden op 9 maart 2024 te Hoevelaken. 

• Door wat onenigheid in een RQM afdeling is er met de betrokken personen op de VR een 
voor alle partijen werkbare oplossing gevonden door overleg met Remy en Theo als 
mediators. 

• Op het DQB CQ service bureau was er dit jaar een zeer slechte periode om te werken door de 
warmte buiten en de slechte ventilatie binnen. Dit is door Remy opgenomen met SCALABOR 
waar men is gehuisvest. 

• Gevraagd wordt om de regionale QSL-managers te verzoeken om QSL-kaarten niet te lang te 
houden, maar sneller door te sturen naar het DQB. Nu liggen kaarten soms een half jaar bij de 
regionale QSL-manager voordat ze doorgestuurd worden naar het DQB. Gerrit gaat erachter 
aan.  
 

5. PA6HQ en VERON QSL-manager - Alex PA1AW 
 
• Meedoen is belangrijker dan winnen, de olympische gedachte dus. Alex probeert de 12 slots 

zoveel mogelijk in te vullen, soms is dat wat trekken en duwen. De VERON vraagt de call 
PA6HQ aan, de secretaris van de VERON is hiervoor verantwoordelijk. De call PA6HQ valt 
onder PI4HQ, de call van het HF Traffic Bureau.  

• Er zijn mensen die belangstelling hebben om deel te nemen met PA6HQ op een bepaalde 
locatie. Niet alleen voor PA6HQ, maar ook voor andere contesten. In de HF-rubriek en de 
VERON website kan hiervoor aandacht komen. Steef PA2A en Jan PG2AA gaan hiervoor 
input leveren. 

• Het werk als QSL-manager van het VERON HF Traffic Bureau valt mee, er zijn niet zoveel 
aanvragen. 

 
6. VERON afdelingscompetitie - Steef PA2A 

 
• Steef vraagt soms de logs op bij de deelnemers aan de afdelingscompetitie, alleen in geval 

van twijfel. Verder geen gekke dingen. 
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• In januari 2024 is Steef begonnen met het bestand op te schonen. Er wordt nog gewerkt om 
de competitie onder te brengen bij de centrale server. De ICT-commissie is druk bezig met 
een nieuwe website voor de VERON afdelingscompetitie, deze is voor 80% gereed. 

• Theo PA1TK heeft de certificaten gemaakt voor de eerste drie plaatsen, daar was men heel 
blij mee. 

 
7. Velddagen - Jan PG2AA 

 
• Veel deelnemers willen terug naar MIX mode tijdens één grote velddag tijdens het eerste 

weekeinde in juni. Iedereen staat natuurlijk vrij om gebruik te maken van beide velddagen 
(juni/SSB en september/CW). Wij maken daar echter geen contest meer van en richten ons 
op MIX mode in juni. Wij hopen de Belgische zendamateurs hier ook warm voor te krijgen. 
Door publiciteit willen wij ook aandacht vragen bij andere IARU-landen. Er zijn meerdere 
redenen, bijvoorbeeld meer activiteiten, meer CW, meer publiciteit, meer competitie, meer 
deelnemers, enzovoorts. Ook het verwerven van (regionale) certificaten kan hierdoor 
gestimuleerd worden. Er wordt nog gekeken of VHF erbij betrokken kan worden. Ook wordt 
gekeken naar het samen laten vallen met de ARRL Velddag. En er wordt gekeken naar de 
opname van digitale modes en QSO’s via de satelliet tijdens de Velddag. 
 

8. DX Nieuws - Nico PA0MIR 
 

• Dit jaar wil men de DXpedities naar Bouvet en Peter-1 Island gelijk laten vallen. 
• KH3 en KH7 worden lastiger om verbinding mee te krijgen. 
• De condities zullen weer een grote rol spelen bij de DXpedities. 
• Van sommigen verneemt met nogal laat de informatie van de DXpedities, waar Nico rekening 

mee moet houden. 
 

9. PA Beker Contest - Joop PG4I 
 

• Het is Vincent PC2Y weer gelukt om de PA-beker te veroveren, voor de derde keer op rij! De 
concurrentie was in 2023 dicht in de buurt, met PI4VPO op slechts 400 punten afstand. 

• De grote verrassing van 2023 in het CW gedeelte komt van Mark PA4M. Mark gebruikte twee 
transceivers en twee antennes wat zorgde voor een snelle bandwisseling en de mogelijkheid 
om te luisteren op de ene band terwijl er wordt uitgezonden op de andere. Zolang er geen 
twee signalen tegelijkertijd in de lucht zijn is SO2R binnen de regels van de PA-beker 
toegestaan. Met zijn opzet wist Mark de concurrentie ver achter zich te laten. Er waren 11 
QRP deelnemers met als winnaar Thomas PA1M. 

• Ook in het SSB gedeelte een verrassing. Sven PA1SVM wist vanuit hetzelfde QTH als PA4M 
(maar met een eenvoudiger station) voor de eerste keer de eerste plaats in SSB high te 
behalen. Gerard PA1AT is voor het tweede jaar op rij de winnaar in de SSB QRP sectie. In de 
populaire SSB novice klasse is Laurens PD9X de winnaar. 

• N1MM Logger+ blijft een populaire tool tijdens de contest. Maar wordt dit programma gebruikt 
om de verbindingen achteraf in te voeren dan vergeet men vaak het verstuurde rapport en 
QSL regio in te vullen. Ook zijn er veel contesters die in ADIF loggen en dit converteren naar 
Cabrillo. Daarbij komt soms het laatste QSO bovenaan te staan. 

• De volledige uitslagen van de PA-Beker contest 2023 staan in Electron van februari 2024. 
Hierover ontstaat enige discussie omdat wellicht niet weer de volledige uitslagen gepubliceerd 
worden. Theo en Joop vinden dit niet de bedoeling. Hans neemt hierover contact op met de 
redactie 

 
10. VHSC - Joop PG4I 

 
• De VHSC is een Nederlandse club. 
• In verband met het wegvallen van Din ligt nu het initiatief bij Bob PA5V voor de overname van 

de ledenadministratie. Daar wordt aan gewerkt. 
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11. Digitale PACC contest - Wil PA0BWL 
 

• Vaak moeten Wil en het team de deelnemers nog wat opvoeden. In de tussentijd zijn de help-
files aangepast, ook voor beginners van contesten. In 2023 heeft het team een paar dagen 
besteed aan het corrigeren van de uitslagen. 

• De SWL-sectie kan alleen deelnemen in de RTTY-categorie. De tijden van de contest zijn van 
09:00 tot 21:00. Tijdens de HF-Dag heeft wil het idee geopperd om er 24 uur van te maken, 
ook omdat je anders niet echt Amerikanen kunt werken. Het is een beginnende contest, dus 
kunnen de regels iets eenvoudiger aan te passen dan een contest die al tientallen jaren 
plaatsvindt. 

• Er wordt nu gewerkt met twee secties: Nederland en Wereld. Wil vraagt zich of met drie 
secties plaats kan vinden: Nederland, Caribisch gebied en Wereld. Wil en Marcel PA9M gaan 
overleggen wat de gevolgen zijn, ook voor de “grote” PACC-contest. 

• Het certificaat is aangepast en loopt nu gelijk met de “grote” PACC-contest. 
• Graag een attentie voor Uwe Risse DG2YCB die veel werk verricht voor de Digi PACC-

contest. 
 
12. Dutch Young Ladies Club - Mariëtte PA1ENG 

 
• Mariëtte heeft een verslag gestuurd naar Hans PA0Q over de activiteiten in 2023. Deze 

activiteiten staan in het Jaaroverzicht 2023 van het HF Traffic Bureau. 
• Soms is het zoeken naar contesten en YL’s bij elkaar brengen. De nadruk is het promoten van 

een minderheidsgroep die heel enthousiast is voor de radiohobby. 
 

13. HF-Dag Jan - PA1TT 
 

• Theo heeft een aantal zaken overgenomen doordat Jan niet de mogelijkheid had. 
• Jan gaat niet meer naar Friedrichshafen om op zoek te gaan naar interessante lezingen. 

Vooral onderwerpen die eenvoudige reproduceerbaar zijn. Bijvoorbeeld remote control. Jan 
gaat navragen bij mensen die dit gebruiken.  

 
14. HF-rubriek - Hans PA0Q 

 
• Hans bedankt iedereen voor hun bijdrage in de HF-rubriek. Zonder deze bijdragen zou het 

lastig worden iedere maand de HF-rubriek samen te stellen. 
• Hans geeft aan dat hij geen deel uitmaakt van de redactie van Electron, maar het HF Traffic 

bureau vertegenwoordigt en in die rol de HF-rubriek samen stelt. Dit gaat echter veranderen; 
vanaf 1 januari 2024 gaat Hans ook een actieve rol spelen in de redactie. Er waren wat 
problemen in de redactie en men had behoefte aan uitbreiding. Samen met Hans zijn er nu 
nieuwe vrijwilligers gevonden. 

• Hans vindt het werkt voor de HF-rubriek heel leuk om te doen en kan het goed combineren, 
ook nu hij in Oostenrijk woont. Zolang de gezondheid het toelaat wil hij er graag mee 
doorgaan. 

• Soms krijgt Hans weleens opmerkingen dat de HF-rubriek nogal omvangrijk is, maar wij 
moeten niet vergeten dat het HF Traffic Bureau de grootste commissie is binnen de VERON, 
waar ook de meeste activiteiten plaatsvinden. Veel leden lezen vooral de HF-rubriek van 
Electron, omdat er de afgelopen jaren een verschuiving van activiteiten plaats gevonden heeft 
naar de HF-banden. Daar liggen dus de grootste interesses. 

 
15. PACC-contest - Marcel PA9M 

 
• Zeer tevreden over de bijlage bij Electron. 
• Gemiddeld 1.500 deelnemers aan de PACC contest. Veel mensen die graag het vaantje willen 

ontvangen. Marcel vertelt over wat veel tijd kost, zoals de verwerken van alle logs, waaronder 
nog een aantal papieren log. Maar ook het verwerken van alle adressen voor het versturen 
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van de vaantjes. Bij buitenlandse deelnemers is het vaak veel lastiger om de adresgegevens 
op de juiste plaats te krijgen, voor het verzenden van de vaantjes. 

• Marcel en Aurelio verwerken alle logs in de contestrobot. Aurelio maakt alle tabellen voor de 
bijlage en Hans zorgt voor de opmaak. 

• Wij willen dat alle logs direct in de contestrobot worden ingevoerd, in plaats van logs die ook 
via de e-mail verstuurd worden. 80% van de Nederlandse logs zijn wel in orde. De robot is nu 
ook zo aangepast dat men verplicht wordt om de juiste adresgegevens in te voeren. 

• Er komen ook veel vragen binnen bij het e-mail adres van de PACC. 
• Er wordt nagedacht over een aparte categorie voor de overzeese gebieden, die onderdeel zijn 

van het koninkrijk. 
 

16. Rondvraag - Allen 
 

• Abonnement op QST. Soms is het voordeliger om een lidmaatschap te nemen op de ARRL. 
• De volgende bijeenkomst vindt plaats op 11 januari 2025. Hoogstwaarschijnlijk weer in Vught. 
• Theo is blij dat HF een belangrijk onderdeel is van de VERON. Ook de verkiezingen van de 

Radio Amateur van het Jaar in 2022 en 2023 maken dit duidelijk. 
 

17. Sluiting - Theo PA1CW 
 

• Met dank aan alle aanwezigen sluit Theo om 16:05 uur de jaarvergadering. 
 


